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Статья посвящена памяти известного ученого — профессора Александра Юльевича Шумилова. В ней приводятся данные об Александре 
Юльевиче и его жизненном пути; о научной и педагогической деятельности А.Ю. Шумилова; указаны сведения о публикациях А.Ю. Шумилова 
по вопросам оперативно-розыскной деятельности и уголовного права. Особо отмечена роль А.Ю. Шумилова в развитии теории оперативно-
розыскной деятельности как учебной дисциплины и научной специальности.
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The article is dedicated to the memory of well-known scientist Professor Aleksandr Yu. Shumilov. The authors provide the data about Aleksandr Yu. and 
his life; scientifi c and pedagogical activities of A.Yu. Shumilov; information about A.Yu. Shumilov's publications on the issues of criminal intelligence 
and surveillance operations and criminal law. The publication focuses in details on A.Yu. Shumilov's role in the development of the theory of criminal 
intelligence and surveillance operations as an academic course and a scientifi c discipline.
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